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Behandling:

Frå fylkesrådmannen låg det føre slik tilråding til vedtak:

1) Det bør ikkje gjennomførast lokale forhandlingar dersom den lokale potten vert under 1,5 % .
2) Sogn og Fjordane fylkeskommune har ikkje forslag til fleire element / målsetjingar i det vidare

arbeidet med ny tenestepensjon.
3) Det er ikkje naudsynt å vi dareføre i ntensjonsavtalen (IA - avtalen) i den form den har no.
4) Ressursane bør brukast mest mogleg rasjonelt ut frå lokale forhold.

Endringsframlegg:
Arbeidarpartiet sette fram slikt framlegg til nytt punkt 3 :

Avtalen om inkluderande arbeidsliv (IA - avtalen) bør vi dareutviklast og fornyast i 2018. Ein bør ha
spesielt fokus på arbeidsgrupper som ikkje har hatt same nedgang i sjukefråvær som landsnittet
sidan avtalen vart innført. Dette gjeld m . a . grupper innan kommunal sektor.

Premiss om nasjonalt trepartssamarbei d skal ligge i botn ved fornying og utvikling av avtalen.

Avrøysting:
Punkta 1, 2 og 4 i tilrådinga frå fylkesrådmannen vart samrøystes vedtekne
Framlegget frå Arbeidarpartiet til nytt punkt 3 vart samrøystes vedteke.

Dette gir følgjande endeleg vedtak:

1) Det bør ikkje gjennomførast lokale forhandlingar dersom den lokale potten vert under 1,5 % .

2) Sogn og Fjordane fylkeskommune har ikkje forslag til fleire element / målsetjingar i det vidare
arbeidet med ny tenestepensjon.

3) Avtalen om inkluderande arbeidsliv (IA - avtalen) bør vida reutviklast og fornyast i 2018. Ein bør
ha spesielt fokus på arbeidsgrupper som ikkje har hatt same nedgang i sjukefråvær som
landsnitt et sidan avtalen vart innført. Dette gjeld m . a . grupper innan kommunal sektor.

Premiss o m nasjonalt trepartssamarbeid skal ligge i botn ved fornying og utvikling av avtalen.

4) Ressursane bør brukast mest mogleg rasjonelt ut frå lokale forhold.
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